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ZAPISNIK 

 

26. redne seje Upravnega odbora (UO) Atletske zveze Slovenije (AZS), ki je potekala v sejni 

sobi AZS v ponedeljek, 3.6.2024, ob 17.00. 

 

Prisotni: mag. Primož Feguš, Ladislav Mesarič, Anton Noner, dr. Andrej Udovč, Uroš Verhovnik, 

Mojca Verhovnik, Stane Rozman, Vojko Arzenšek, Albert Šoba, Aleksandra Fortin, Niko Muhič, 

Matjaž Sovdat, Maja Mihalinec Zidar. 

 

Odsotni: Gregor Istenič, Oliver Batagelj, Dušan Papež, Niko Muhič 

 

Zaposleni pisarne Atletske zveze Slovenije: Nejc Jeraša 

 

Ostali prisotni: Luka Cmok 

 

 

Predlog dnevnega reda: 

 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 26. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

2. Potrditev dnevnega reda 26. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

3. Potrditev zapisnikov 25. redne in 79. in 80. dopisne seje Upravnega odbora Atletske zveze 

Slovenije. 

4. Sprejem revidiranega letnega poročilo Atletske zveze Slovenije za leto 2023. 

5. Finančna realizacija Atletske zveze Slovenije 1-4/2024. 

6. Predlog rebalansa finančnega plana Atletske zveze Slovenije za leto 2024. 

7. Sprejem Disciplinskega pravilnika Atletske zveze Slovenije za obravnavo na skupščini 

Atletske zveze Slovenije. 

8. Sklic redne letne skupščine Atletske zveze Slovenije 2024. 

9. Evropsko ekipno prvenstvo 2025 - 2. in 3. divizija in Evropsko prvenstvo v gorskih in trail 

tekih 2026. 

10. Predlog sprememb delegatskih taks. 

11. Predlog dnevnic za trenerje na mednarodnih reprezentančnih tekmovanjih za leto 2024. 

12. Pooblastilo za redno sejo skupščine OKS – ZŠZ, 12.6.2024. 

13. Predlog Strokovnega sveta Slovenije glede spremstva trenerjev na mednarodnih 

reprezentančnih tekmovanjih. 

14. Predlogi in pobude članov Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije. 

15. Razno. 
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Ad. 1 

Ugotovitev sklepčnosti 25. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

 

Predsedujoči P. Feguš je ugotovil, da je ob začetku seje prisotnih 10 od 16 članov UO AZS. 

Skladno s 36. členom Poslovnika o delu Upravnega odbora je UO AZS sklepčen in veljavno 

odloča. 

 

 

Ad. 2 

Potrditev dnevnega reda 25. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

 

P. Feguš je predstavil predlog dnevnega reda in predlagal dopolnitev dnevnega reda – Sestava 

reprezentance za EP v Rimu. 

 

Člani UO AZS so se strinjali z dopolnjenim dnevnim redom. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 384: 10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 384: UO AZS potrjuje predlagani dnevni red 26. redne seje UO AZS. 

 

 

Ad. 3 

Sestava reprezentance za EP v Rimu. 

 

L. Mesarič je predstavil reprezentanco, ki je bila pripravljena skladno z dokumentom Merila 2024 

in seznanil člane UO AZS z odpovedmi zaradi poškodb. 

 

MOŠKI 
 

Priimek in ime Letnik 
rojstva 

Klub Disciplina (norma) Rezultat 

SKOČIR Andrej 2003 MASS 200 m 
4 x 100 m 
4 x 400 m 

lestvica »Road to Rome« 

ČEH Kristjan 1999 PT disk / 65.20 71.86 

GUČEK Matic Ian 2003 KLC 400 m ov. / 49.30 
4 x 400 m 

48.66 

ČURIN PRAPOTNIK 
Anej 

2003 PT 100 m / 10.16 
4 x 100m 

lestvica »Road to Rome« 

FERLAN Rok 1997 TRK 400 m / 45.40 
4 x 400 m 

lestvica »Road to Rome« 

DEMŠAR Filip Jakob 2000 MASS 110 m ov. / 13.46 
4 x 100m 

lestvica »Road to Rome« 

KOBE Primož 1981 KRKA polmaraton lestvica »Road to Rome« 

JANEŽIČ Luka 1995 KLC 4 x 400 m lestvica »Road to Rome« 

JANŽA Maj 2003 MASS 4 x 400 m lestvica »Road to Rome« 

VUKOVIČ Jan 2000 KLC 4 x 400 m lestvica »Road to Rome« 

GUMILAR Jernej 2003 MASS 4 x 100m lestvica »Road to Rome« 

ŠUŠTARŠIČ Matevž 2001 KRKA 4 x 100m lestvica »Road to Rome« 
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ŽENSKE 

 

Priimek in ime Letnik 
rojstva 

Klub Disciplina (norma) Rezultat 

HORVAT Anita 1996 VEL 800 m / 2:00.00 1:58.73 

LUKAN Klara 2000 KLC 10.000 m / 33:00.0 31:13.18 

ŠAJN Liza 2002 AADS 10.000 m / 33:00.0 lestvica »Road to Rome« 

FINK Anja 1997 KRO polmaraton lestvica »Road to Rome« 

GLOJNARIČ Nika 2000 BRE 100 m ov. / 12.98 12.92 (+0.7) 

FILIPIČ Neja 1995 MASS Troskok / 14.15 14.20 (+1.1) 

APOSTOLOVSKI Lia 2000 MASS Višina / 1.92 1.95 

ŠUTEJ Tina 1988 KLC Palica / 4.50 4.81 

RATEJ Martina 1981 KLC Kopje / 60.00 60.52 

ZUPIN Agata 1998 VEL 400 m ov. / 55.70 lestvica »Road to Rome« 

PEPELNAK Eva 2000 KLC Troskok / 14.15 lestvica »Road to Rome« 

 
SPREMSTVO 

 
 
Vodja: MESARIČ Ladislav. 

 
Trenerji: KRANJC Milan, KORENT Tevž, ĐORĐEVIĆ Srđan, KOCUVAN Mirko, ŠOBA Albert, GLOJNARIČ 
Iztok, VALANT VELEPEC Anja, UMEK Lovrenc, PREZELJ Rožle, OLMAN Mart. 
 
Fizioterapevta: NASIF Khalid, REPNIK Tadej. 

 

 

Po razpravi je dal P. Feguš sklep na glasovanje. 

 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 385: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 385: UO AZS potrjuje sestavo reprezenzance za Evropsko prvenstvo za člane in 

članice, ki bo potekalo med 7. in 12. junijem v Rimu.   

 

 

Ad. 4 

Potrditev zapisnikov 25. redne in 79. in 80. dopisne seje Upravnega odbora Atletske 

zveze Slovenije. 

 

Člani UO niso imeli pripomb o zapisnikih preteklih sej, zato jih je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 386:  10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 386: UO AZS potrjuje zapisnike 25. redne in 79. ter 80. dopisne seje UO AZS. 
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Ad. 5 

Sprejem revidiranega letnega poročilo Atletske zveze Slovenije za leto 2023. 

 

N. Jeraša je predstavil letno poročilo AZS za leto 2023. Člane UO AZS je seznanil, da je revizor 

predlagal eno spremembo pri prihodkih in odhodkih vezanih na OFEM, ki jih je AZS tudi 

upoštevala in so že bili popravljeni v letnem poročilu. Dejal je, da je revizor do seje že izvedel 

revizijo računovodskih izkazov, vendar do začetka seje še nismo prejeli njihovega podpisanega 

poročila. Zato je predlagal, da UO AZS sprejme revidirano letno poročilo AZS za leto 2023 na 

dopisni seji takoj po prejetem podpisanem poročilu neodvisnega revizorja.  

 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 387:  10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep 387: UO AZS se seznani z revidiranim letnim poročilom AZS za leto 2023, ki ga bo sprejel 

na dopisni seji takoj po prejetem podpisanem poročilu neodvisnega revizorja. 

 

 

Ad. 6 

Finančna realizacija Atletske zveze Slovenije 1-4/2024. 

 

N. Jeraša je predstavil finančno realizacijo 1-4/2024. Do 30. 4. je bilo realiziranih 429.727,62 € 

prihodkov, kar predstavlja 26 % realizacijo. Nato je podrobno predstavil posamezne postavke 

na prihodkovni strani. 

 

V obdobju 1-4/2024 smo realizirali 440.387,89 € odhodkov, kar predstavlja 26 % realizacijo. 

Nato je podrobno predstavil posamezne postavke na odhodkovni strani. Presežek odhodkov nad  

prihodki v obdobju 1-4/2024 je znašal 10.660,27 €. 

 

Po razpravi je dal P. Feguš sklep na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 388: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 388: UO AZS se je seznanil s finančno realizacijo AZS za obdobje 1-4/2024. 

 

 

Ad. 7 

Predlog rebalansa finančnega plana Atletske zveze Slovenije za leto 2024. 

 

N. Jeraša je dejal, da smo s strani FŠO že prejeli večino odločb in da bomo prejeli več sredstev, 

kot je bilo planiranih za leto 2024. Članom UO AZS je predlagal, da se danes sprejme rebalans 

finančnega plana Atletske zveze Slovenije za leto 2024 samo za postavko sredstva FŠO.  

 

Po razpravi je dal P. Feguš sklep na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 389: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 
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Sklep št. 389: UO AZS sprejme rebalans finančnega plana Atletske zveze Slovenije za leto 

2024. 

 

 

Ad. 8 

Sprejem Disciplinskega pravilnika Atletske zveze Slovenije za obravnavo na skupščini 

Atletske zveze Slovenije. 

 

P. Feguš je predstavil predlog posodobljenega Disciplinskega pravilnika AZS, ki je bil pripravljen 

že lansko letu skupaj s Pravilnikom o zagotavljanju varnosti AZS. V Statutu AZS je navedeno, 

da je sprejem disciplinskega pravilnika v pristojnosti Skupščine AZS. Člane UO AZS je obvestil, 

da je bil predlog disciplinskega pravilnika poslan tudi vsem klubom v razpravo. Dejal je, da nismo 

prejeli nobenih pripomb na novo verzijo pravilnika in je predlagal, da se bo posodobljen 

Disciplinski pravilnik obravnaval na redni letni skupščini AZS.  

 

Predlog je dal na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 390: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 390: UO AZS sprejme Disciplinski pravilnik Atletske zveze Slovenije za obravnavo na 

skupščini Atletske zveze Slovenije. 

 

 

Ad. 9 

Sklic redne letne skupščine Atletske zveze Slovenije 2024. 

 

P. Feguš je članom UO predstavil časovnico za sklic redne letne skupščine AZS. Predlagani datum 

je 2. 7. 2024. Obrazložil je, da je termin nekoliko poznejši, kot je bil prejšnja leta zaradi 

zgodnjega termina Evropskega prvenstva v Rimu in praznika, ki je v tednu pred predlaganim 

terminom.  

 

P. Feguš je odprl razpravo o predlogu višini letne članarine AZS. Člani UO AZS so se strinjali s 

predlogom, da se letna članarina zviša iz 210,00EUR na 250,00EUR. 

 

Predlog je dal na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 391: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 391: UO AZS sprejme sklep o sklicu redne letne Skupščine AZS dne 2.7.2024, sprejme 

predlog dnevnega reda, sklepov in gradivo, ki bo posredovano z vabilom za sklic redne letne 

Skupščine AZS ter sprejme sklep o predlagani višini članarine AZS za leto 2025 v višini 250 EUR. 

Redne letna Skupščina AZS se skliče najkasneje v roku 5 dni po potrditvi revidiranega letnega 

poročila AZS za leto 2023 na dopisni seji UO AZS. 
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Ad. 10 

Evropsko ekipno prvenstvo 2025 - 2. in 3. divizija in Evropsko prvenstvo v gorskih in 

trail tekih 2026. 

 

P. Feguš je obvestil člane UO AZS, da je organizacija Evropskega prvenstva v gorskih in trail 

tekih v Kamniku leta 2026 tudi uradno potrjena. Pojasnil je tudi, da je organizacija Evropskega 

ekipnega prvenstva 2025 – 2. in 3. divizija neuradno dodeljena AZS oz. Mariboru ampak do 

uradne potrditve je potrebno še počakati zaradi pridobitve soglasja Vlade RS in pritožbe 

Jerusalema, ki je bil prvotno predviden za organizatorja tega tekmovanja. Glede na trenutno 

situacijo vezano za Izrael je za pričakovati, da bo AZS tudi uradno potrjena kot organizator 

prvenstva, ki bo potekalo v Mariboru.  

 

N. Jeraša je izpostavil kadrovsko problematiko. Organizacija takšnih dveh velikih tekmovanj 

zahteva precej dela in pisarna bo potrebovala kadrovsko okrepitev, da lahko primarno delo teče 

nemoteno. Obvestil je člane UO AZS, da bo potrebno poiskati dodaten kader oz. osebe, ki bodo 

prevzele del aktivnosti vezanih na nove projekte. 

 

Po razpravi je dal P. Feguš sklep na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 392: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 392: UO AZS se je seznanil z aktivnostmi glede Evropskega ekipnega prvenstva 2025 

- 2. in 3. divizija in Evropskega prvenstva v gorskih in trail tekih 2026. 

 

 

Ad. 11 

Predlog sprememb delegatskih taks. 

 

P. Feguš je dejal, da smo se na eni izmed prejšnjih sej UO AZS dogovorili, da se pripravi predlog 

glede sprememb delegatskih taks. Predal je besedo A. Udovč, ki je predlagal povišanje 

delegatskih taks na 75 € neto za vsa dvodnevna tekmovanja in pojasnil, da je delo delegatov 

zahtevnejše na tekmovanjih, ki trajajo dva dni. Mitingi se končajo v parih urah in je posledično 

delo delegata krajše in manj zahtevno. 

 

N. Jeraša je pojasnil, da sta z A. Udovčem našla rešitev in primeren znesek za delegatske takse 

po primerjavi s taksami, ki veljajo za glavne sodnike. Opozoril je, da je potrebno na začetku 

sezone pripraviti seznam tekmovanj, za katera bo veljala višja delegatska taksa (seznam 

pripravo Tehnično-tekmovalna komisija). 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 393: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 393: UO AZS sprejme povišanje delegatske takse na 75 € neto za tekmovanja, ki so 

zaradi poteka kompleksnejša (celodnevna in dvojna tekmovanja, kjer sta združeni 2 

tekmovanji).  

 

Ob 17.58 se je seji pridružil V. Arzenšek. 
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Ad. 12 

Predlog dnevnic za trenerje na mednarodnih reprezentančnih tekmovanjih za leto 

2024. 

 

N. Jeraša je predlagal, da izplačilo dnevnic na mednarodnih reprezentančnih tekmovanjih ostane 

isto, kot je bil v lanski sezoni. 

 

A. Šoba je opozoril, da je delo vodje na tovrstnih tekmovanjih zelo zahtevno in traja od jutra do 

pozno v noč ter, da bi vodja moral prejeti vsaj isti znesek kot je predviden za glavne sodnike na 

domačih tekmovanjih, ker je delo vodje zahtevnejše v primerjavi z delom glavnih sodnikov.  

 

M. Mihalinec in M. Verhovnik sta se strinjali s predlogom A. Šobe. 

 

Po razpravi je P.Feguš predlagal, da se sprejme dnevnice za trenerje na mednarodnih 

reprezentančnih tekmovanjih za leto 2024: vodja 60 €/tekmovalni dan, trenerji 20 €/tekmovalni 

dan. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 394: 11 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 394: UO AZS UO AZS sprejme dnevnice za trenerje na mednarodnih reprezentančnih 

tekmovanjih za leto 2024: vodja 60 €/tekmovalni dan, trenerji 20 €/tekmovalni dan. 

 

Ob 18.10 se je seji pridružil M. Sovdat. 

 

 

Ad. 13 

Pooblastilo za redno sejo skupščine OKS – ZŠZ, 12.6.2024. 

 

P. Feguš je predlagal, da AZS pooblasti za delegata AZS na skupščini OKS - ZŠZ, S. Rozmana, 

ki je član IO OKS. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 395: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 395: UO AZS pooblašča S. Rozmana kot delegata za redno sejo skupščine OKS – ZŠZ, 

12.6.2024.   

 

 

Ad. 14 

Predlog Strokovnega sveta Slovenije glede spremstva trenerjev na mednarodnih 

reprezentančnih tekmovanjih. 

 

L. Mesarič je predstavil predlog SS AZS glede logistike vezane na mednarodna prvenstva. Za 

svetovna, evropska in balkanska prvenstva v kategoriji članov (U23 ne spada v člansko 

kategorijo) se lahko naredijo naslednje izjeme: 

- atletom se ob pravočasni prijavi lahko omogoči potovanje v višjem razredu. Razlika  do 

običajne vozovnice se pokrije iz atletove kvote/pogodbe; 
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- atletom »večjih dimenzij« se lahko omogoči potovanje v višjem razredu brez doplačila (velja 

za daljše, medcelinske lete);  

- atletom in trenerjem se lahko ob pravočasni prijavi omogoči bivanje v enoposteljni sobi, če 

organizator tekmovanja to omogoča. Atlet in trener iz kvote pokrijeta stroške enoposteljne sobe 

in morebitne stroške druge enoposteljne sobe. Izjeme ne veljajo za ekipna tekmovanja. 

 

M. Mihalinec je opozorila, da je potrebno definirati pomen atleta „večjih dimenzij” in predlagala, 

da se doda, da to velja za atlete, ki presegajo višino 2 m. Člani UO AZS so se strinjali s 

predlogom; N. Jeraša je dodal, da bo SS AZS predlagal, kdo spada v to dimenzijo atletov, 

predsednik ali direktor AZS pa bo na koncu ta predlog še potrdil. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 396: 11 članov glasovalo ZA, 1 VZDRŽAN (A. Šoba), 0 

PROTI. 

 

Sklep št. 396: UO AZS sprejme določila glede logistike za svetovna, evropska in balkanska 

prvenstva v kategoriji članov (U23 ni članska kategorija), ki se glasijo: 

- atletom se ob pravočasni prijavi lahko omogoči potovanje v višjem razredu. Razlika  do 

običajne vozovnice se pokrije iz atletove kvote/pogodbe; 

- atletom »večjih dimenzij« se lahko omogoči potovanje v višjem razredu brez doplačila (velja 

za daljše, medcelinske lete);  

- atletom in trenerjem se lahko ob pravočasni prijavi omogoči bivanje v enoposteljni sobi, če 

organizator tekmovanja to omogoča. Atlet in trener iz kvote pokrijeta stroške enoposteljne sobe 

in morebitne stroške druge enoposteljne sobe. Izjeme ne veljajo za ekipna tekmovanja. 

 

 

Ad. 15 

Predlogi in pobude članov Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije. 

 

P. Feguš je obvestil člane UO AZS o preboju na področju medijev in sicer, da bo letošnje člansko 

državno prvenstvo v direktnem prenosu na ŠPORT TV. Prav tako že potekajo pogovori tudi o 

prenosih mitingov MAL v naslednjem letu.  

 

M. Mihalinec je dala pobudo, da se na državnem prvenstvu v Celju omogoči start 100 m na obeh 

straneh stadiona. Predlaga, da se spremlja veter in se postavi start tako, da bodo imeli atleti 

veter v hrbet in s tem bolj optimalne pogoje. 

 

L. Cmok je obrazložil, da je to težje izvedljivo zaradi tehničnih priprav in časovnice. Povedal je, 

da je to sicer možno, ampak precej logistično zahtevno in v tem primeru tudi cenovno verjetno 

bistveno dražje. Opozoril je, da je to potrebno uskladiti s televizijo, Timingom in organizatorjem. 
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Ad. 16 

Razno. 

 

Pod točko razno ni bilo razprave. 

 

Seja se je končala ob 18.59. 

 

 

Zapisnikar: Marija Šestak 

    

predsednik AZS 

  Primož Feguš 


